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verslag  Regioraad 23 november  2022          
 
 
vergadering : Regioraad Amsterdam – Amstelland 
datum   : 23 november 2022 
plaats  : Scoutcentrum  
tijd   : 20.00 - 22.30 uur 
verslag : Eric Leignes Bakhoven  
 
 
Aanwezig:  
Regiobestuursleden Boris Vergeer (VZ) , Letty Lechner,  Leon Rutten, Eric Leignes 
Bakhoven, Cora Groenink, Dennis van der Born.  
Dave Voorhaar,  Tim Biesenbeek, Ineke Stam  (BeverDoedag),  
Vertegenwoordigers van de volgende scoutinggroepen, Scouting Diemen, Erskine, Keizer 
Karelgroep, Waterland, Terraqua, Admiralen,  Kantankye, Gijsbrecht v. Aemstel, 
Holendrecht, Scouting Oost1, Sarto, Tiflo, Paula Geerts, Radboud, Kagiwepi, Frankendael,  
 
 
 

Agendapunten:  

 Opening en vaststelling agenda  

 Terugkijken op de nieuwsbrief 

 Rondje groepen 

 Update rondom trainingen en activiteiten  

 Landelijke raad stukken 

 Herinnering oproep uitnodigen regiobestuur bij activiteiten.  

 Vacature penningmeester en secretaris en activiteiten teams 

 Financiën   

o Financieel overzicht 2022/2023 

o Financiële afhandeling regioactiviteiten 

 Locatie komende vergaderingen 

 Ingekomen stukken/rondvraag 

                  
1. Opening  en vaststelling agenda: 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er is zowel fysiek als een 
online  verbinding. Geen toevoegingen agendapunten. 

 
2.   Terugkijken op de nieuwsbrief  202207 
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Gepolst wordt of iedereen van de aanwezigen de nieuwsbrief heeft gezien. De reacties 
zijn verdeeld. De  vorm werd positief gewaardeerd. 
Aktie bestuur: nadenken of deze vorm gecontinueerd wordt. De nieuwsbrief is te vinden 
via de link op de website van de regio: https://sites.google.com/view/nieuwsbrief-raa-
202207/homepage 
 

 
3. Rondje groepen 
 
Sc. Oost 1:  
 groep draait goed, wachtlijst kabouters en welpen, extra speltak scouts, gesplitst in 2 
leeftijdsgroepen, bevergroep is klein, weinig leiding 
Admiralengroep:  
Nieuwbouwdrukte, wel nieuwe locatie voor gebouw, nog niet voor wachtschip, weinig leiding, 
nieuwe groepsbegeleider nodig. 
Hedera :  
draait goed, wachtlijsten 
Terraqua (samensmelting van  Leeghwater en Lady Baden Powelgroep): 
sinds oktober  2022 gefuseerd, 100ste jeugdlid ingeschreven, flink gegroeid, ook nieuwe 
leiding van buitenaf. In 2023 1ste paal voor nieuw gebouw 
Waterland: 
50 leden, begonnen met explorertak, nieuwe leiding dringend nodig, veel dubbelfuncties, 
nieuwbouw groter clubhuis wacht op procedurele goedkeuring. Geld is beschikbaar. 
Keizer Karel: 
Draait goed, Grote Clubactie met aardige opbrengst 
Erskine: 
Groep draait goed, verkenners wachtlijst, groepsjublileum was een  succes en NaWaka  
goed bevallen. 
Scouting Diemen: 
Gaat goed,  chronisch staftekort, wachtlijsten bevers, welpen en kabouters, financieel 
gezond 
Sarto: 
Nieuw bestuur, nieuwe voorzitter,  in 2023 wel op termijn nieuwe  penningmeester nodig 
Veel  invallers, weinig permanente leiding, Via vrijwilligers organisatie in Amsterdam. Ook 
klussers nodig. Aantal zeeverkenners wat laag, ledenactie opgestart. Stampotfestijn voor 
leden en ouders was tevens een promotie van de groep. 
Gijsbrecht v. Aemstel: 
Veel wachtlijsten, groep draait goed. Wel leidingtekort bij welpen en begeleider bij explorers 
nodig. 
Tiflo: 
140 leden, het gaat goed. Bij de bevers nog enkele plaatsen vrij, bij welpen en kabouters 
wachtlijsten. Genoeg leiding. Boten tekort opgelost. 
Paula Geerts: 
225 leden.3 welpentakken met wachtlijsten! Leiding voldoende. Bezig om actief vrijwilligers 
te werven viavia. 
Kantankye: draait goed, 130 leden,  veel welpen, bijna 40 scouts. Wachtlijsten bij welpen en 
scouts. Bevers kunnen nog leden gebruiken. Enthousiast leidersteam, 
Radboud: 
Veel in  gebouw geïnvesteerd  om energie te besparen. Voldoende jeugdleden 
Kagiwepi: 
Flinke wachtlijsten in alle speltakken. Subsidie gemeente 
Frankendael: 
Leiding toename, weinig beverleiding 
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Boris: contact tussen  groepen aanhalen om elkaars tekort en overschot aan jeugdleden  te 
delen? 

4. Update rondom trainingen en activiteiten  

Letty (trainingsteam TMT)::  

Basiskwalificatietraining: 2 weekends in januari en maart 2023. 2 per groep, meer  mogelijk 
als er 1 december nog plek over is.  Scouting Academy 2.0 in ontwikkeling. Verdere 
ontwikkeling van  het aanbod online trainingen  is momenteel onduidelijk door  Scouting 
Academy 2.0. Kamptraining in onze regio  alleen bij veel deelname. Bij onvoldoende  
deelname helaas uitwijken naar andere regio’s. Er is de  intentie om een  nieuwe  
teamleiderstraining te organiseren. 

Activiteitenteams: 

Zwemwedstrijden: Er wordt gezocht naar een nieuwe kartrekker voor de zwemwedstrijden. 
Medewerkers zijn er wel. Paroba:   het OT heeft voldoende medewerkers. Opvolger Ruud 
Tuin is Rik Saan als kartrekker. 

Beverdoedag (Ineke Stam): in 2022  was er voldoende animo. Dit jaar was het de  eerste 
keer met  registratie deelnemers via SOL met hulp van Letty.  De Bever Doedag vindt 
meestal plaats  op de 3e zaterdag van juni.  

Jungledag (Florinda de Baat) 150 kinderen afgelopen jaar. Afgelopen keer door 8 leid(st)ers 
van Waterland georganiseerd. Net iets te veel energie gekost. Zoeken nieuwe kartrekker. 
Jungledag vindt meestal plaats op de  2e zaterdag van juni. 

5. Landelijke raad stukken 
Cora:  voorjaars landelijke raad was hectisch i.v.m. perikelen rond de NaWaKa organisatie . 
10 december volgende LR met evaluatie over NaWaKa 2022 om te bespreken wat er mis 
ging. Verdere bespreekpunten: Scouting Academy 2.0, Huishoudelijk Reglement aanpassing 
i.v.m. samenwerking  Admiraliteiten en Regio’s. Juridische onderbouwing is in ontwikkeling,. 
Voor regio’s en admiraliteiten die niet samenvallen kan een interregionale admiraliteit worden 
gevormd.  Contributieverhoging in 2023: voorstel is  € 25,35 per lid. Regionale contributie 
blijft al sinds 1996 op € 3,00. CWO in ontwikkeling. 
 
6. Herinnering oproep uitnodigen regiobestuur bij groepsactiviteiten.  
Na de vorige regioraad zijn er geen uitnodigingen bij het bestuur binnen gekomen. Boris 
roept opnieuw groepen op om het bestuur uit te nodigen.  
 
7. Vacatures penningmeester, secretaris en activiteiten teams 
Er is nog geen  nieuwe kandidaat voor regiopenningmeester. 

8. Financiën, de kascontrole  van de  financiën van de regio  over het boekjaar  2021 
heeft 22 november  2022 plaatsgevonden . De kascommissie, bestaande uit Letty Lechner 
en Martin Groenhuijzen  heeft advies gegeven om decharge te verlenen aan de 
regiopenningmeester voor de financiën van 2021. De regioraad neemt dit advies over. Voor 
de kascontrole  boekjaar 2022 zal naast Martin een nieuwe kandidaat gevonden moeten 
worden. De kascontrole moet ruim voor de regioraad plaats vinden. Scouting Diemen stelt 
voor om elk jaar een nieuw lid te benoemen van  een scoutinggroep op alfabetische 
volgorde. Het regiobestuur neemt dit advies over. 

a. Financieel overzicht 2022/2023 

Financiële afhandeling regioactiviteiten 2022: 

De facturen van bosbaangebruik en  zwembadhuur zijn nog niet ontvangen door Leon, zodat 
de financiën van RZW en zwemwedstrijden nog niet afgerond kunnen worden. 
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Begroting 2023: 

Leon presenteert de begroting 2023 van de regio. Veel trainingsactiviteiten worden 
gesponsord door een derden stichting.  Groepen kunnen afgeronde  Gilwell trainingen van 
hun kaderleden declareren bij de regio. Er is een voorstel om € 15K uit regiobudget  te 
investeren in Stichting Jeugddorpen, eigenaar van het Scoutcentrum Amstelveen ter 
vervanging van slecht houtwerk van de ramen. De reden is dat in het verleden veel 
huuropbrengst van derden in de regiokas gevloeid zijn  i.p.v. in de kas van Stichting 
Jeugddorpen.  Bij stemming adviseren van de 15 aanwezige groepen - waarvan  11  fysiek  
en 4 online  -  11 positief, 1 groep onthoudt zich van stemming. Geen tegenstemmers, 
waarmee het voorstel en de begroting voor 2023 wordt aangenomen. 

9. Locatie komende regiovergaderingen 

Voorjaarsvergadering 2023: Scouting Frankendael. Najaarsvergadering 2023: Scouting 
Diemen. Voorjaarsvergadering  2024: Scouting Oost 1 

10. Ingekomen stukken/rondvraag 

De zondag van de in september georganiseerde RZW was helaas verregend.  

Streven is om regio’s en admiraliteiten 1:1 te laten samenvallen. Waar dit niet mogelijk is, 
wordt een interregionale admiraliteit gevormd met eigen rechtspersoon. Het streven is om 
regio’s een groepsvereniging te laten worden net als groepen Het wachten is op 
modelstatuten, die momenteel in ontwikkeling zijn. Er loopt een actie om de  aangepaste 
modelstatuten  i.v.m.  de WBTR voor de groepen  gezamenlijk bij een notaris te laten 
wijzingen. 

Kees de Baat van Scouting Waterland uit zijn zorgen over de trend van landelijke  
contributieverhogingen. Wellicht volgende regioraad hierover verder discussiëren. 

Explorertraining vindt niet plaats in onze regio, omdat de expertise hiervoor bij het TMT (nog) 
ontbreekt. In andere regio’s wel mogelijk. 

11. Sluiting om 21:51 

 
 
 
Volgende Regioraad in de periode  april/mei 2023  
 


